

**SOLICITATION 1000158271 - Provision of Atmospheric Dispersion and Air Quality Modeling Services for Input into Human Health Risk Assessments**

**Question 5**

We would like to seek clarification on the number of projects a proponent may present. We understand from M4 that a proponent must provide three (3) written project summaries, however to obtain the maximum number of points within the rated requirements for the proposed resources' experience on the presented projects summaries more than three (3) will be required. Therefore, we would like to know if we may present more than three (3) project summaries to address all of the bullet points within the various Rated Requirements sections related to proposed resources' experience.

**Answer 5**

The Bidder must provide as a minimum three (3) written project summaries for fully successfully completed projects detailing their experience in "Provision of Atmospheric Dispersion and Air Quality Modeling Services for Input into Human Health Risk Assessments". \*The minimum total value for three of the project summaries submitted must be a minimum of 200K (taxes included) with at least one project summary having a value of 50K (taxes included) or more. If more than three projects are submitted the Bidder must specify which three projects they are submitting to meet this criteria (all three having a minimum value of 200K with one of the three projects having a value of 50K (taxes included) or more).

---

**SOLICITATION 1000158271 - Prestation de services de modélisation de la dispersion atmosphérique et de la qualité de l'air en vue d'obtenir des données pour les évaluations des risques pour la santé humaine**

**Question 5**

Nous aimerions obtenir des précisions sur le nombre de projets qu'un promoteur peut présenter. Nous comprenons de M4 que le promoteur doit fournir par écrit trois (3) résumés de projet cependant. Cependant, afin d'obtenir le nombre maximum de points sur les résumés de projets présentés dans les exigences côtées pour l'expérience des ressources proposées plus de trois (3) seront nécessaires. Par conséquent, nous aimerions savoir si nous pouvons présenter plus de trois résumés (3) de projet afin de répondre à chaque élément identifié dans les diverses sections des exigences côtées liées à l'expérience de ressources proposées.

**Réponse 5**

Le Soumissionnaire doit fournir un minimum de trois (3) résumés écrits de projets menés à bien dans lesquels est présentée en détail leur expérience en matière de « Prestation de services de modélisation de la dispersion atmosphérique et de la qualité de l'air en vue d'obtenir des données pour les évaluations des risques pour la santé humaine ». \*La valeur totale minimale de l'ensemble des trois résumés de projets doit être de 200 000 \$ (taxes incluses), et au moins l'un des résumés de projet doit avoir une valeur d'au moins 50 000 \$ (taxes incluses) ou plus. Si plus de trois projets sont soumis le soumissionnaire doit spécifier les trois projets qu'il fournit afin répondre à ce critère (tous trois ayant une valeur totale minimum de 200 000 \$ avec l'un des trois projets ayant une valeur d'au moins 50 000 \$ (taxes incluses) ou plus).